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Skrivelse om avhopparprogram 

Denna skrivelse syftar till att utröna ett antal frågor kring stadens avhopparprogram. 

Jag vill därför fråga följande: 

1. Vilka avhopparprogram finns idag i Stockholm stad?

2. Vilka driver dessa och vad kostar en plats på respektive program?

3. Har någon utvärdering gjorts av programmen?

4. Sker avhopparprogram i IOP-form? Om Ja, hur följs de upp?

5. Vad är den prognostiserade kostnaden per program för 2023 resp. utfall 2022?

6. Hur går processen till när en individ tilldelas plats i ett avhopparprogram?
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